

第三十九届国际生理科学联合会大会

参展申请书

IUPS 2022 Application Form

第一部分 Part I 公司资料 Company Information

公司名称 (中文) :

Company Name (English) :

地址 : _____

Address: _____

邮编 Post Code: _____

国家/地区 Country/Territory: _____

联系人 Contact Person: _____ Mr./Ms.

电子邮件 E-mail: _____

展品介绍 Exhibit Description (最多五十字 50 words
maximum) :

第二部分 Part III 展位申请 Booth Application

赞助类型 Sponsorship Type	净地/展位 Raw Space/Booth	价格 Price	备注 Remark

如展位申请获得通过将签定展位合同书，参展商需在展位签约后一周内交付展位租金的 50%作为定金，其余款项在 2022 年 4 月 15 日前全部付清，主办承办单位为维护展览整体利益保留调整展位的权力。

An exhibition contract will be signed if the application is approved, exhibitor should pay 50% of total rental as deposit within one week, and the balance must be effected before April 15, 2022. The organizer reserves the right to change the booth configuration if necessary.

第三部分 Part IV 所需资料 Enclosed Documents

报名申请参展时需一并提交本参展申请书、公司简介、拟参展展品简介和加盖公章的公司营业执照复印件、展品有关荣誉证书证明复印件等，必要时需出示原件正本。

This application must be enclosed with company profile, exhibit introduction, business license copy with chop and relevant awarding certificate. Original documents should be available on requested.

第四部分 Part V 重要通知 Important Notice

本单位兹申请参加第三十九届国际生理科学联合会大会，保证展出展品与技术的合法性，保证其不存在任何知识产权纠纷问题，保证所有提交资料的真实、准确、合法。并同意遵守主办机构的各项参展条款。本单位明白，上述资料将会存在承办机构的资料库中，供作文化产业拓展之用，同时也可转交其它相关机构。

We hereby apply for joining the 39th Congress of the International Union of Physiological Sciences , assure the validity of exhibits and technology without any intellectual property dissension, we promise all provided information is true, precise, and legal. We agree to obey all the rules made by the organizer. In addition, we understand that the information will be saved in the organizer's database, be used for cultural industry promotion, and may be transferred to other relevant organizations.

姓名 Name : _____ 职位 Position : _____

日期 Date : _____

公司盖章及负责人签名 :

Company stamp and authorized signature: